
S/N Unit QTY Unit cost Total cost

A.1 M3 375.0

Excavations work: 

-Excavation services provided for any type of soil, utilizing appropriate machinery 

and manpower to reach the required depth according to pipe specifications and 

necessary width for work.

-Removal of excavation products to an authorized site as per the engineer's 

instructions, with the utilization of an asphalt-cutting machine where necessary.

-Trench dimensions set at 100 cm depth and 50 cm width, with refilling and 

backfilling using excavated materials and sand, in accordance with the supervisor 

engineer's orientation.

-Inspection chamber dimensions set at1.5x1.5x1.7 m, with all necessary services 

provided to meet the engineer's specifications.

:أعمال الحفر 

حفريات مهما كان نوعها بالألات الميكانيكية والايدي العاملة حتى الوصول للعمق المطلوب 

.  حسب عمق الأنبوب مع العرض المطلوب للعمل وحسب تعليمات المهندس المشرف

نقل منتجات الحفر إلى موقع معتمد من قبل السلطات المحلية وفقا لتعليمات المهندس ، مع - 

استخدام آلة قطع الأسفلت عند الضرورة.

 سم ، مع إعادة التعبئة والردم باستخدام المواد المحفورة 50 سم وعرض 100أبعاد الخندق عمق - 

.والرمل ، وفقا لتوجيه المهندس المشرف

المطلوبة . م ، مع تقديم جميع الخدمات اللازمة لتلبية المواصفات  1.7*1.5*1.5أبعاد غرفة التفتيش  - 

.من قبل  المهندس المشرف

-$                                 

A.2 M3 150.0

Bedding material (sand):

-Provision and Installation of Clean Dune Sand: white fine sand or sand sourced 

from the ephurates that has passed seive analysis no. 40 -4.

-Placement of sand under and above pipes to a total thickness of 40 cm, 

including necessary compaction.

Note: The price for this item shall include all labor, equipment, and materials 

required for the provision and installation of clean dune sand in accordance with 

the project specifications.

:(الرمل)مواد الفراش 

رمل ابيض ناعم أو من رمل فراتي نظيف ، يجتاز اختبار تحليل منخل رقم ) توفير وفرش رمل نظيف  

. سم ويشمل العمل الدحل40تحت وفوق الأنابيب مع سمك إجمالي  (40-4

يجب أن يشمل سعر هذا البند جميع العمالة والمعدات والمواد اللازمة لتوفير وتركيب الكثبان : ملاحظة

.الرملية النظيفة وفقًا لمواصفات المشروع
-$                                 

A.3 M 750.0

Provision and installation of HDPE pipe, 160 mm diameter PN 10 Bar, PE100:

-Supply and installation of HDPE pipes with a diameter of 160 mm and a 

pressure rating of PN10.

-Conforms to Syrian specifications and includes all necessary components such 

as fittings and accessories.

-Provide services for supply, storage, transportation, and handling of all materials 

including bends, adaptors, collars, tees, flexible couplings, reducers, blind 

flanges, dismantling joints, jointing materials, and welding works.

-All necessary testing and disinfection services are included.

:PE100 بار  10ضغط ,  مم 160تقديم وتركيب أنبوب بولي ايتيلن قطر 

 PE 100 بار 10 ضغط mm 160 تقديم وتركيب أنابيب بولي ايثيلين عالي الكثافه بقطر 

.مطابق للمواصفات السورية ويشمل جميع المكونات الضرورية مثل التجهيزات والملحقات- 

مع جميع المستلزمات 

بما في ذلك جميع أنواع القطع و )توريد وتخزين ونقل ومناولة جميع الأنابيب والتجهيزات والملحقات -

،  (إلخ... الوصلات والأطواق و التيات والوصلات المرنة و النقاصات ، فلنجات عمياء ، وصلات فك 

.مواد التوصيل وجميع المواد الأخرى المطلوبة وأعمال اللحام

.كل خدمات الاختبار والفحص يجب ان تكون مشمولة-

-$                                 

A.4 PCs 1.0

Providing and installing gate valve 150 mm:

Gate valve of 150 mm, 16 bar, the closing area is bronze / bronze, the works 

include:

2- Provide and install all mechanical connection, (the flexable connection) with all 

necessary.

3- to be installed on the HDPE pipe by cutting the pipe and reinstate as 

requested. .

with all necessaries from the fittings, bolts, gaskets etc. 


 مم 150تقديم وتركيب سكر جارور قطر

:برونز وتشمل الاعمال/  بار منطقة التكتيم برونز16 مم ضغط 150سكر جارور قطر

تقديم وتركيب كل الوصلات الميكانيكيه اللازمه مع كل ما يلزم- 2

. عن طريق قطع الانبوب واعادة وضعه حسب الطلبHDPEيتم تركيبها على انبوب  - 3-3

.الخ, براغي وجوانات, مع كل ما يلزم من اكسسوارات
-$                                 

A.5 PCs 1.0

Providing and installing gate valve 100 mm:

Gate valve of 100 mm, 16 bar, the closing area is bronze/bronze, the works 

include:

1- Provide and install all mechanical connections, (the flexible connection) with all 

necessary.

2- to be installed on the HDPE pipe by cutting the pipe and reinstating it as 

requested.

with all necessaries from the fittings, bolts, gaskets etc. 

. مم 100تقديم وتركيب سكر جارور قطر

:برونز وتشمل الاعمال/  بار منطقة التكتيم برونز16 مم ضغط 100سكر جارور قطر

تقديم وتركيب كل الوصلات الميكانيكيه اللازمه مع كل ما يلزم- 1

. عن طريق قطع الانبوب واعادة وضعه حسب الطلبHDPEيتم تركيبها على انبوب  - 2 

.الخ, براغي وجوانات, مع كل ما يلزم من اكسسوارات
-$                                 

A.6 PCs 2.0
Providing and installing end cap, 110 mm:

providing and installation of the end cap, HDPE100,PN10, Dia 110 mm

: مم110, تقديم وتركيب سدة نهاية

                                 $- مم110 بار قطر 10تقديم وتركيب سدة بولي ايتيلين ضغط 

A.7 PCs 1.0

Providing and installing TEE, 160/160/160 mm:

Providing and installation of Tee connection, PN10 bar, Dia 160/160/160 mm

: مم160/160/160, تقديم وتركيب  وصلة تي

 مع جميع الاكسسوارات اللازمة mm 160/160/160 بار قطر 10تقديم وتركيب تيه بولي ايتيلين ضغط

.للتركيب من الحفريات و القطع و اللحام و سواها 

-$                                 

A.8 PCs 1.0

Providing and installing TEE, 110/110/160 mm:

Providing and installation of Tee connection, PN10 bar, Dia 110/110/160 mm

: مم110/110/160, تقديم وتركيب  وصلة تي

 مع جميع الاكسسوارات اللازمة mm 110/110/160 بار قطر 10تقديم وتركيب تيه بولي ايتيلين ضغط

.للتركيب من الحفريات و القطع و اللحام و سواها 

-$                                 

A.9 M3 4.4

Provision of reinforced concrete for 2 manholes: 

Casting of Concrete, Reinforcing Steel and Installation of Manhole Cover and 

Frame.

- The work includes the construction of walls, roof, and floor of manholes with 

outer dimensions of 1.5m x 1.5m x 1.3m and a wall thickness of 20cm.

-Materials:

-Concrete: Concrete of density 300 kg/m3 will be used for the casting of the walls, 

roof, and floor of the manholes.

Reinforcing Steel: Reinforcing steel of 100 kg/m3, as per the drawings.

-Workmanship:

-The concrete will be cast in accordance with the required specifications and 

quality standards.

-Reinforcing steel will be installed as per the drawings to provide structural 

integrity and stability.

-The manhole cover and frame will be installed and fixed into the concrete during 

casting.

Safety: All safety requirements will be observed during the construction and 

installation process to ensure the safety of workers and the public.

Cleanup: Upon completion of the work, the site will be cleaned and cleared of all 

debris and materials resulting from the construction and installation process.

:2صب بيتون مسلح لغرف التفتيش عدد 

.صب بيتون مسلح وتركيب غطاء وإطار فتحة التفتيش

 م ، 1.3× م 1.5× م 1.5يشمل العمل إنشاء حوائط وسقف وأرضية غرف التفتيش بأبعاد خارجية - 

.  سم20وسمك جدار 

:المواد-

 لصب الجدران والسقف وأرضية غرف 3م /  كجم 300سيتم استخدام الخرسانة بكثافة : الخرسانة- 

.التفتيش

. ، حسب الرسومات3م /  كجم 100حديد التسليح : حديد التسليح

:ورشة العمل-

.سيتم صب الخرسانة وفقا للمواصفات المطلوبة ومعايير الجودة- 

.سيتم تركيب حديد التسليح وفقا للرسومات لتوفير السلامة الهيكلية والاستقرار- 

.سيتم تركيب غطاء فتحة التفتيش والإطار وتثبيته في الخرسانة أثناء عملية الصب- 

: السلامة والامان-

.سيتم مراعاة جميع متطلبات السلامة أثناء عملية البناء والتركيب لضمان سلامة العمال والعامة

: التنظيف

.عند الانتهاء من العمل ، سيتم تنظيف الموقع من جميع الحطام والمواد الناتجة عن عملية البناء والتركيب

-$                                 

-$                                

 Rehabilitation of water network of Al-Yassin Neighborhood in Jazrat Bu Hameed in Der Al Zour 

ي جزرة البوجميد محافظة دير الزور 
ن
ن ف إعادة تأهيل شبكة مياه حي الياسي 

Annex 6.D

Financial offer - Lot 4

4الفقرة - العرض المالي 
Concern Worldwide Syria/ Iraq CWW-SYR-22277-0523-WASH -  Financial Offer

Sub total A

Items

Supplier name

اسم الشركة

Supplier address

العنوان

Supplier telephone and 

email: رقم الهاتف والبريد 

الاكلتروني

Work delivery location:

عنوان العمل  Al-Yassin Neighborhood in Jazrat Bu Hameed in Der Al Zour  - North East Syria 



$

$

$

SIGNATURE: _______________________

DATE: __________

STAMP: 

Grand Total 

Discount التخفيض

Total Amount $ (Must Include Tax, Administrative Fees etc) 

ائب المجموع الكلي متضمن جميع الضن

Days on which the supplier guarantees that the supplies will be ready as per above if ordered 

عدد الأيام اللازمة لتسليم الاعمال أعلاه

Validity of the offer (not less than 90 days)

( يوما عل الأقل90)مدة صلاحية العرض 

Payment Terms : Within 30 days after receiving correct invoice by bank transfer or Hawala

وط الدفع ي غضون : شر
ن
ي أو الحوالة30ف

ن
 يومًا من استلام الفاتورة الصحيحة عن طريق التحويل المضف


